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a EEE
Op dit moment wordt gewerkt aan een inhoudelijke advisering aan VWS op deze thema's

Deadline hiervoor is 6 okt voor zover ik weet

VWS zal dan de landelijke lijn communiceren

Dus nog even geduld

Groet [ERFO

Van: [IEE <clecta .nl>

Verzonden: maandag 21 september 2020 09:12

Aan: SEEc v.0i>
Onderwerp: wederom vragen over zingen bij Sinterklaas

Dag EXER)
1,5 week geleden heb ik jou gemaild over het zingen door kinderen bij Sinterklaas.

Is er al meer duidelijk?

We hebben oa. de volgende vragen binnen gekregen.

* VR Groningen:

Vanuit bevolkingszorg komt bij ons de vraag binnen of er al zicht is op een landelijke lijn ten aanzien van de

sinterklaasintochten.

De verschillende gemeenten krijgen nu vele vragen binnen en daarmee wij ook.

Graag hoor ik of de landelijke lijn al bekent is.

En ook hoor ik graag welke regio’s al een regionale lijn hebben opgesteld. Zodat we die aanpak daar kunnen vergelijken
met de mogelijke aanpak in Groningen.

* VR Flevoland:

Op 11 november wordt Sint Maarten gevierd. Een feest waarbij kinderen liedjes zingend langs de deur gaan met als doel

een traktatie (snoep, fruit) te krijgen. Leeftijdscategorie vaak 10 jaar of jonger. Medio november komt Sinterklaas aan in

Nederland. Overal waar hij met zijn Pieten verschijnt (scholen, buurthuizen, privé) wordt deze toegezonden door kinderen van vaak

10 jaar of jonger.

Twee vragen:

- De noodverordening richt zich op groepsverband. In hoeverre kan je voor Sint Maarten en/of Sinterklaas spreken over

zingen in groepsverband?
- Richt de noodverordening zich ook op kinderen <10 jaar en zoja, in hoeverre is het mogelijk een (algehele) ontheffing van

dat artikel te laten vaststellen voor de activiteiten Sint Maarten en Sinterklaas.

* Nederlands Genootschap Burgemeesters

Wij krijgen bij het NGB steeds meer vragen van burgemeesters over de intocht van Sinterklaas irt Corona. Enkele

burgemeesters hebben al een standpuntingenomen, maar veel burgemeesters worstelen nog met vragen. Ook de

(landelijke) media besteden er de nodige aandacht aan.

In het laatste NOS artikel worden ook de veiligheidsregio’s genoemd. Enkele ‘bepalen’ voor de regio wat de richtlijn is,

maar dit is m.i. niet de handige route. Vraag aan jullie is of dit ook bij jullie (LOT-C) op de agenda staat en zoja, op welke

wijze? Wordt er bijvoorbeeld een standpunt ingenomen? Komt er een algemene richtlijn? lets anders...
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Kortom, ik hoor graag van je!

En als ik iemand anders moet lastig vallen met deze vraag, dan hoor ik het ook graag.

Vriendelijke groet,

51.2e 5.1.2e MBA

5.1.2e

LOT-C
Landelijk Operationeel Team COVID-19

Mobiel

Email algemeen: ifv.nl
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